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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  80-152/2022OcU                                 V Palárikove, 20.10.2022 

Zápisnica 

z 36. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 20.10.2022 o 17:00 hod. v zasadacej sále Domu kultúry v Palárikove  s týmto 

programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie  

4/ Správa o kontrole plnení uznesení od 35. OZ 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

    zámena pozemkov, časť parcely EKN 1820/1 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

6/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela  

    CKN 4906/42  
   Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

7/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

    Doprastav 

   Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

8/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

9/ Návrh na schválenie prevodu pozemku parcela CKN 1130/20 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

10/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

11/ Interpelácie 

12/ Diskusia 

13/ Záver 
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1/ Otvorenie 

 

       XXXVI. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r 

a s o v á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že 

z celkového počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní siedmi poslanci. 

Ospravedlnili sa: Ing. Igor Rezdovič, p. Marek Zálešák a Ing. Róbert Židuliak.  Poslankyňa 

prof. Monika Jankechová avizovala, že príde neskôr.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Bc. Jaroslav Garaj, poslanec OZ a 

    p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silviu Tóthovú, pracovníčku obce 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva a spýtala sa všetkých prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na 

zaradenie. Keďže podnety na doplnenie neboli predložené, dala hlasovať na odsúhlasenie 

program rokovania. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bol prijatý nasledovný program: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie  

4/ Správa o kontrole plnení uznesení od 35. OZ 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

    zámena pozemkov, časť parcely EKN 1820/1 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

6/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela  

    CKN 4906/42  
   Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 
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7/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

    Doprastav 

   Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

8/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

9/ Návrh na schválenie prevodu pozemku parcela CKN 1130/20 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania,  

                                                                     dopravy a verejného poriadku 

10/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

11/ Interpelácie 

12/ Diskusia 

13/ Záver 

 

 

3/ Voľba návrhovej a volebnej komisie  

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

PhDr. Katarína Pechová, poslankyňa OZ     

Mgr. Lukáš Krásny, poslanec OZ 

p. Viktor Berkeš, poslanec OZ 

     

Uznesenie č. 1/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)     z r i a ď u j e 

        návrhovú komisiu v zložení poslancov:  

                                              PhDr. Katarína Pechová, poslankyňa OZ –  predseda                                                 

                                              Mgr. Lukáš Krásny, poslanec OZ                                                                                             

                                              Viktor Berkeš, poslanec OZ, 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:           7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny,  

                            PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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4/  Správa o kontrole plnení uznesení od 35. OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

Správa o kontrole plnení uznesení od 35. OZ sa k zápisnici prikladá ako príloha pod 

písmenom „A“.  

 

Uznesenie č. 2/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 35. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:           7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny,  

                            PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5/  Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

     Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh na schválenie prevodu pozemku sa zápisnici prikladá ako príloha pod písmenom „B“.  

 

Uznesenie č.  3/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

 

K bodu návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa – zámena 

pozemkov 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

a) s c h v a ľ u j e   prevod pozemkov v katastrálnom území Palárikovo zámennou zmlu-

vou a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8  písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb.  s povinnosťou doplatiť rozdiel v hodnote pozemkov, na základe GP 

č. 15-1/2022 zo dňa 7.3.2022, vyhotoveného Róbertom Roskom, Tvrdošovce, overený 

dňa 24.3.2022 pod číslom 360/22, takto: 

Obec Palárikovo bude výlučným vlastníkom:  

- pozemku – parcely CKN parc. č. 1816/62, druh pozemku zastavaná plocha o výmere 129 

m2, k. ú. Palárikovo; 

Ing. Michal Sucháň,  bude výlučným vlastníkom:  
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- dielu č. 1 o výmere 251 m2 odčleneného od pozemku č. EKN parc. č. 1820/1 a pričleneného 

k pozemku  C-KN parc. č. 1793/7 zastavaná plocha o výmere 251 m2, k. ú. Palárikovo. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je potreba vzájomného usporiadania 

pozemkového vlastníctva pod miestnou komunikáciou na ulici Sládkovičovej v 

Palárikove a to s finančným vyrovnaním v celkovej výške 671,00 Eur v prospech obce. 

b) s ú h l a s í s uzatvorením zámennej zmluvy podľa bodu a). 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:           7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny,  

                            PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela  

    CKN 4906/42 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh na schválenie nájmu pozemku sa k zápisnici prikladajú ako príloha pod písmenom „C“.  

 

 

Uznesenie č. 4/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K bodu schválenie nájmu pozemku z dôvodov hodných osobitného zreteľa  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e    podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí nájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo parc. reg. 

CKN, parc. č. 4906/42  o výmere 6555 m2, druh pozemku orná pôda, oddelený od parcely 

reg. CKN parc. č. 4906/2 o výmere 11606 m2, druh pozemku orná pôda, v k. území 

Palárikovo, evidovanou na LV č. 1878, nachádzajúci sa v priemyselnom parku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, ktorým je dlhodobá starostlivosť o uvedený pozemok obce, 

pre Otolift Realty, s.r.o., Osada Čiky 23, Palárikovo, IČO: 45 983 119. Doba nájmu: 10 

rokov, výška nájmu: 1,155 Eur  možnosťou odkúpenia za 1 Euro po skončení nájmu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:           7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny,  

                            PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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7/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

    Doprastav 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

Návrh na schválenie nájmu pozemku sa k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

Uznesenie č.  5/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K bodu schválenie nájmu pozemku z dôvodov hodných osobitného zreteľa  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e    podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí nájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo časť 

parcely reg. CKN, parc. č. 4339/27, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie a časť parcely 

CKN, parc. č. 4339/14, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v k. území Palárikovo, 

evidované na LV č. 1 spolu s o výmere 1000 m2 a časť budovy súpisné číslo 2459 o výmere 

300 m2, postavenej na parcele č. 4339/28  a to pre spoločnosť Doprastav, a.s., Bratislava, 

IČO: 31 333 320. Doba nájmu: do 31.8.2023, výška nájmu: 390 Eur mesačne. Dôvodom 

hodným osobitného zreteľa je rekonštrukcia železničných koľají; 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:           7 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny,  

                            PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného                                                                          

                                                                     plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

    Návrh na schválenie nájmu pozemku sa prikladá k zápisnici  ako príloha pod písmenom    

    „E“. 

 

Počas bodu č. 8 prišla poslankyňa prof. Monika Jankechová.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, upozornila, že do uznesenia je potrebné doplniť parcely č. 

4339/14 a 4339/27.  

 

Uznesenie č.  6/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

K bodu schválenie nájmu pozemku z dôvodov hodných osobitného zreteľa  
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Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e    podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí nájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo parcela 

reg. CKN, parc. č. 4339/26, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, parcela reg. CKN, 

parc. č. 4339/24, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, časť parcely reg. CKN parc. č. 

4339/27 s výmerou 700 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie a časť parcely CKN  

č. 4339/14 s výmerou 423 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie v k. území 

Palárikovo, evidované na LV č. 1, spolu s o výmere 4000 m2 a to pre spoločnosť DSPT s. r. 

o., Veľký Lapáš, IČO: 48 146 498. Doba nájmu: do 31.8.2024, výška nájmu: 1200 Eur 

mesačne. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je participácia na rekonštrukcii železničných 

koľají. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:            8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, Boris  

                             Karas, Mgr. Lukáš Krásny, PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský,  

                             p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

9/ Návrh na schválenie prevodu pozemku parcela CKN 1130/20 

    Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného                                                                          

                                                                     plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

    Návrh na schválenie prevodu pozemku sa prikladá k zápisnici  ako príloha pod písmenom    

    „F“. 

 

Uznesenie č.  7/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K návrhu na schválenie prevodu pozemku  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) s c h v a ľ u j e  priamy odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce pozemku -  odde-

lená parcela registra CKN, parcelné číslo 1130/20, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere    177 m2 od pozemku reg. CKN parc. č. 1130/5, druh pozemku za-

stavaná plocha a nádvorie o výmere 1075 m2, evidovaný na LV č. 3191 v k. ú. Palári-

kovo uchádzačovi s najvyššou ponúknutou cenou:  Dávid Jurkovič, nar. 6.1.1980, by-

tom Štefánikova 76, Palárikovo do jeho výlučného vlastníctva, za ponúknutú cenu 800 

Eur, slovom osemsto eur, za podmienok: 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vyhotovením znaleckého posudku čís-

lo 149/2022 zo dňa 20.7.2022, 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva 

v prospech kupujúceho do katastra nehnuteľností,  

- s povinnosťou úhrady kúpnej ceny kupujúcimi do 10 dní od uzatvorenia kúpnej 

zmluvy 
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- s povinnosťou strpieť vecné bremená na pozemku viaznuce; 

b) s ú h l a s í    s  uzatvorením kúpnej zmluvy podľa bodu a) uznesenia; 

c) u r č u j e   stratu platnosti a účinnosti tohto uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uza-

tvorená do 30.11.2022. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:            8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, Boris  

                             Karas, Mgr. Lukáš Krásny, PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský,  

                             p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

10/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

       

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – na opätovnú žiadosť starostu obce Tvrdošovce je 

žiadosť opäť zaradená do programu.  My si musíme vyriešiť vlastné záležitosti, ako sú 

vodozádržné opatrenia. 

 

Mgr. Lukáš  K r á s n y, poslanec OZ – toto by sa dalo uzavrieť s tým, že najprv musíme 

ochrániť občanov našej obce a až potom môžeme riešiť Tvrdošovce.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – idú rôzne informácie typu, že nás budú 

Tvrdošovce žalovať, nie je to podľa mňa šťastná komunikácia. Pomohlo by, keby sa im 

zaslalo ešte nejaké stanovisko za obec Palárikovo, kde by boli jasne uvedené dôvody? Lebo 

takto my vyzeráme ako škodná v revíri.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – viete o čo ide starostovi obce Tvrdošovce. Dostal 

dotáciu 4,6 milióna, on má tiež nejaké termíny. Musí mať stavebné povolenie, ktoré musí 

dodržať, teraz ho čaká kolaudácia, ktorú nevie uskutočniť, z tohto mu vyplývajú nejaké 

sankcie. Ja som sa s ním od posledného rokovania nestretla, pretože požiadavka z našej 

strany, ktorá vyplynula z pracovného stretnutia, bola striktne daná. Chceli sme ekonomický 

prepočet, aby bol výtlak zabezpečený. Pokiaľ investičné oddelenie ZVaKu v Nitre nedoloží 

to, čo bolo deklarované, tak asi nezaujmete stanovisko, aké sa očakáva.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – keď bol problém so Šándorom, tak nám 

veľmi výrazne pomohol. Treba zdôrazniť, že sme ochotní ďalej rokovať, keď oni naplnia tú 

svoju časť zadania, ktorá stále nie je splnená.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – my tiež nie sme v dobrej situácii voči 

ZVaKu. Myslím, že problém je vo ZVaKu všeobecne. Oslovili sme ďalších ľudí, aby sme 
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mohli žiadať o prostriedky. Tam dostal rovnaké stanovisko, aké dostal predchádzajúci 

projektant, musel dorobiť dve akumulačné nádrže. Tiež čakáme len na nich, že budú trošku 

ústretoví, ale nie sú.  

Tvrdošovce majú veľmi málo času, lebo ich termín na kolaudáciu je do konca roka, tým 

pádom nesplnia podmienky nenávratného finančného príspevku a tým pádom budú nútení 

vracať peniaze a to znamená nútenú správu obce Tvrdošovce. Časovo to nevychádza a iný za 

nás nespraví odvedenie dažďových vôd. Neviem teraz ako ďalej, či čakať na prepočty od 

ZVaKu, že nám poskytnú argumentáciu aj voči obyvateľom, že ten výtlak postačuje, lebo toto 

čakáme od nich od júna a stále to nedodali.   

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – teraz si povedala, že aby nám schválili dotácie, 

potrebujeme akumulačné nádrže, ale nato aby sa napojili Tvrdošovce ich nepotrebujeme?  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – to je o tom, že tento problém síce existoval 

v roku 2015, keď oni dostali stavebné povolenie a zrejme to každý ignoroval. Oni už v tomto 

štádiu ich projektu to tam nevedia vsunúť.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – pamätám si, keď sme schvaľovali priemyselný park, 

tak si postavil hlavu kvôli vodojemu.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – na margo vodojemu, my sme v PP 

napojený na vodovod, ktorý ide výhradne do obce Tvrdošovce. Oni už vtedy mali problém 

s tlakom, tak si vybudovali vodojem.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – my budeme využívať ich vodojem, pretože 

máme nového záujemcu, ktorý potrebuje veľké množstvá vody.  

 

Uznesenie č. 8/221020 

z 36. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 20.10.2022 

 

K bodu schválenie zámeru  predaja pozemku z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o  návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce pozemkov 

parc. reg. CKN, parc. č. 1904/13  o výmere 36 m2, druh pozemku ostatná plocha v k. území 

Palárikovo, evidovanou na LV č. 1.  

B) n e s c h v a ľ u j e    zámer predaja nehnuteľnosti  

 

C) ž i a d a   pred opätovným zaradením bodu na rokovanie OZ doložiť garancie zo strany 

Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., že existujúce výtlačné potrubie bude 

postačovať na odvedenie všetkých odpadových vôd z obcí Palárikovo a Tvrdošovce, v zmysle 

záverov pracovného stretnutia zo dňa 1.6.2022, bod 3. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za:            8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, Boris  

                             Karas, Mgr. Lukáš Krásny, PhDr. Katarína Pechová, Mgr. Mário Rudinský,  

                             p. Tomáš Slivoň 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

11/ Interpelácie 

 

       Poslanci obecného zastupiteľstva nepredložili žiadne interpelačné príspevky. 

       

12/ Diskusia 

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – zber papiera je zle zorganizovaný. Opýtal sa, ako boli 

informovaní občania, lebo rozhlas nepočujú všetci. Pol obce má vyložený papier a nevyzerá 

to dobre. Bolo by vhodné dávať do aj na FB stránku. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – informovali sme občanov prostredníctvom rozhlasu 

a bolo to zverejnené aj na webovej stránke.  

 

JUDr. Kristína  S l i v o ň o v á, prednostka obce – rozmýšľame o zavedení systému 

informovania, práve kvôli rozhlasu, pretože už išlo veľa peňazí do opráv a stále nepočujú 

všetci. Jur a Žofia vypadávajú, lebo sa tam vysiela vzduchom. Nie je dobrý systém, najmä pre 

pracujúcich. Na FB tiež nie všetci chodia. Možnosťou je nový systém pre ľudí, ktorí sa 

zaregistrujú, budú dostávať SMS-ky. Teraz ide na nás zlé finančné obdobie, tak to musíme 

prepočítať.  

 

JUDr. Milan Š p a n í r, obyvateľ obce – súhlasil s pani prednostkou, že SMS by pomohli, 

pretože nie každý počuje rozhlas. Zhodnotil účasť obyvateľov na zasadnutiach OZ - 

v predošlom volebnom období bolo chybou, že zastupiteľstvá končili neskoro večer. Malo by 

byť cieľom, zabezpečiť účasť obyvateľov na OZ. Bolo by možné dávať výňatky z OZ do 

obecných novín? Obšírnejšie okomentoval písanie správ o povesti, ktoré sa písali v minulosti.  

Povedal výhradu voči poslancom, že by mali chodiť po uliciach a pýtať sa občanov, aké majú 

výhrady a pod. Možno by bolo vhodné zaviesť občianske hliadky. Po Hlavnej ulici veľmi 

rýchlo jazdia autá a hráva sa tam veľa detí. Opýtal sa, či je možné zabezpečiť zníženie 

rýchlosti na tejto ulici? Posledná otázka sa týkala lyžiarskych zájazdov detí zo ZŠ.   

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – vyjadrila sa k lyžiarskemu zájazdu, že jeden zo 

zástupcov rodičov ju oslovil, že vedia že je žiadosť podaná na OcÚ. Nevie, ako rozhodol p. 

riaditeľ, ktoré triedy pôjdu na zájazd. Pokiaľ nemá relevantné informácie od p. riaditeľa, tak 

nevie odpovedať.  
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – pán riaditeľ povedal, že ho mrzí, že sa 

rodičia obracajú kade tade a nie na neho. Zvolá stretnutie s rodičmi a objasní im situáciu. 

Obec vždy poskytovala príspevok na dopravu, nikdy nežiadali na zájazdy.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS – vyjadril sa k zberu papiera, že ten je naplánovaný 

dopredu. Keďže bol v škole zber papiera, tak je zbytočné zbierať po obci. Keď ten vyložený 

papier zmokne, tak ho nezoberieme, lebo to je už pre obec odpad.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – chyba je v komunikácii, nie všetci počujú rozhlas 

a chodia na obecnú stránku. Ja by som to pozbieral aj teraz, len aby to nezmoklo.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – iný komunikačný kanál ako rozhlas a web 

stránku nemáme.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – informoval sa, ako to vyzerá s osvetlením priemyselného 

parku a na rampách nesvieti svetlo. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovedala, že na rampách nesvieti svetlo, lebo 

niekto už druhýkrát rozkopal rozvádzač.   

 

prof. Monika J a n k e c h  o v á, poslankyňa OZ – nevieme aká bude situácia po voľbách, 

všetkým poďakovala.   

       

13/ Záver 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Bc. Jaroslav G a r a j 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       p. Tomáš S l i v o ň 

                                                                             poslanec OZ 

 

            

    

          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová               
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